


标 识 号/Identification Number:_________________
(由本社填写) 
(Filled in by CCS)
船舶装载仪审图申请
APPLICATION FOR LOADING COMPUTER SOFTWARE APPROVAL

兹申请中国船级社进行/ The approval is requested for
                           |_| 软件总体认可/Software General Approval
                           |_| 软件单船认可/Software Specific Ship Approval

软件名称/ Software name：                        版本号/ Version No.               

如申请软件总体认可，请填：
If software general approval is requested, please state:
已认可的版本号、认可号（如前版本曾经CCS总体认可）________________________
Previous general-approved Version NO./Approval No.(If previously general-approved by 
CCS)
对硬件的要求/ Requirements for hardware：                                      
适用船舶类型/ Applicable type of ship：                                         

如申请软件单船认可，请填/ If software specific ship approval is requested, please state：
船名/ Ship’s name：                 
CCS认可号（如已经总体认可时）：
CCS Software General Approval No.(If general-approved)：                          
硬件名称、型号、出厂编号：
Name/Model/Series No. of Hardware：                                           
硬件名称、型号、出厂编号：
Name/Model/Series No. of Hardware：                                           
硬件名称、型号、出厂编号：
Name/Model/Series No. of Hardware：                                           


本软件主要技术说明如下/The software has following specifications：
1 一般要求的功能/General requirements
|_|用户在线帮助
On-line user’s task help
|_|普通用户无法改变已输入的船舶几何特征、空船重量及重心、许用值曲线等数据
Stored data of ship geometry characteristic, lightweight with gravity center and limit curves are protected
|_|普通用户无法改变应用程序
The programs are protected
|_|能尽可能减少明显的或不合逻辑的输入错误，如输入值超过实际舱容或为负值
Safeguarding against erroneous input such as some negative input, tank overfilling, etc.
|_|能清楚的判断装载状况是否满足规定的要求
Judgement of loading conditions is clearly given
2总纵强度/ Longitudinal strength
|_|能显示最大许用弯矩和最大许用剪力曲线
The permissible shear force and bending moment can be displayed
|_|计算并显示规定肋位的弯矩和剪力值，且与许用值比较
Calculating and displaying shear force and bending moment against permissible values at the prescribed frame points
|_|可对油船/散货船等设有纵舱壁的船舶进行剪应力修正（适用时）
Correction of shear forces for bulk carrier/tanker with longitudinal bulkhead (if applicable)
|_|能显示最大许用扭矩值（适用时）
The permissible torsional moment values can be displayed (if applicable)
|_|计算并显示校核肋位处因货物装载不均匀而产生的扭矩，且与许用值比较(适用时)
Calculating and displaying torsional moment against permissible values at the check frame points (if applicable)
3 完整稳性/ Intact stability
|_|显示最大KG曲线或最小GM曲线
Maximum KG or minimum GM curves can be displayed
|_|对初稳性高度进行自由液面修正
Free surface effects as correction to initial GM 
|_|对GZ曲线进行自由液面修正
Free surface effects as correction to GZ values
|_|可计算实际及允许的谷物倾侧力矩（适用时）
Calculating and displaying actual and allowable grain heeling moment (if applicable)
|_|计算并显示GZ曲线
Calculating and displaying GZ curve
|_|完整稳性衡准满足情况计算
Calculating with respect to the prescribed intact stability criteria
4破舱稳性/ Damage stability
|_|计算采用损失浮力法
Calculation is based on lost buoyancy method
|_|对GZ曲线进行自由液面修正
Free surface effect as a correction to GZ values
|_|对原装有液体的舱柜破损后进行修正
Correction for initial contents of damaged tanks
|_|定义破损舱室，计算并显示破损后的GZ曲线
Defining damaged compartments, calculating and displaying GZ curve
|_|计算破损后的平衡位置
Calculation of equilibrium position after damage
|_|破舱稳性衡准满足情况计算
Calculating with respect to the prescribed damage stability criteria


	说明：凡确认的项目，请在送审的软件系统说明书中按适用情况对其功能、计算方法及所应用的标准，如有关公约/规范/规则等进行详细说明。
Remark: Any items you confirmed should be detailed in the software description you will submit for approval with respect to the functions, or calculating method, or applicable Conventions, Rules and Regulations as appropriate.




本单位愿为认可工作提供方便，保证支付由软件认可产生的费用，包括认可费和验船师为执行认可工作所必需的差旅费。即使此项认可未能由船级社完成，我们也同意根据已进行的工作按比例向中国船级社支付相应的费用。
We agree to pay the specified service fee and, in addition, any travelling and other expenses incurred by the surveyor in connection with the services. In the event of this approval not being completed under the Society’s services, we also agree to pay on a prorate basis of the services provided


	申请方公司名称
Name of the applying company
	
	E-mail
	

	联系人
Contact
	
	电话/手机
Phone/Mobile phone
	
	传 真
Fax
	

	地  址
Address
	
	邮 编
Post code
	




申请日期/ Date of application： 
 
（申请方公司盖章或授权人签字）：
(Stamp of the applying company or signature of the authorized person)
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